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Acta de la reunió del Consell Assessor i de seguiment 

del Centre de dia (SAIAR) Bonasort 

 

Data: Dimarts, 20 de maig del 2025 
Hora: 10:15h 
Lloc: SAIAR Bonasort  
Assistents: Jordi Bruch, Àngels Sala, Elisabet Torrebadella, M. Carme Solé, Carmen 
Hernández 

 
Ordre del dia: 

1. Presentació 
2. Reglament de Règim Interior (RRI) 
3. Programa activitats 
4. Enquestes satisfacció 
5. Preus 
6. Número de places actuals 
7. Personal 
8. Estat econòmic del servei (2024) 
9. Resultats memòria anual (2024) 
10. Propostes i activitats 2025 
11. Dubtes, aclariments i propostes 
 

Desenvolupament de la reunió: 
 
1.- Presentació   
S’inicia la reunió del Consell Assessor i de seguiment explicant els membres que en 
formaran part.  
En representació de les persones usuàries en formaran part la Sra. Carmen Hernández 
Ribas,  i la Sra. Mª Carme Solé Vall, com l’any passat.  I hi assisteix com a oient la Sra. 
Assumpció Noguera. 
De representats de l’Ajuntament de Prats de Lluçanès, en formarà part la Sra. Mª Àngels 
Sala Queraltó i el Sr. Jordi Bruch Franch, que actuarà com a president. 
La Sra. Elisabet Torrebadella Escrigas, en representació dels treballadors/es, serà qui 
conduirà la reunió i redactarà l’acta. 
 
Es recorda que la reunió del Consell Assessor i de seguiment se celebra una vegada a 
l’any, i que és un mitjà perquè les persones del Centre de dia (SAIAR) Bonasort puguin 
conèixer el funcionament del servei i expressar la seva opinió i propostes de millora.  
 
2.- Reglament de Règim Interior 
El Reglament de Règim Interior, és el document que regula el funcionament del Centre 
de dia. Durant el 2025 no s’han produït canvis.  
 
Una  usuària manifesta el seu malestar perquè hi ha un usuari que presenta trastorns 
de conducta (verborrea, dificultats per inhibició i control dels impulsos quan canta o tus, 
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demandes constants d’atenció) que afecten a la dinàmica del grup. I considera que no 
hauria de venir al centre de dia. Una altra usuària també ho corrobora.  
La directora explica que ja es porta uns mesos parlant amb la família perquè la família 
parli amb els serveis mèdics per fer un ajustament de medicació per estabilitzar 
aquestes conductes. Fins al moment, els ajustaments que s’han fet no han estat 
exitosos.  
 
Anualment es té un calendari amb els festius i dies de tancament previstos. Es fa un 
repàs dels propers festius.  
Un persona  usuària pregunta si a l’agost es tanca el centre. S’informa que estarà obert. 
Una altra usuària comenta que és important que estigui obert perquè un mes sense venir 
seria molt temps. 
 
3.-  Programa d’activitats 
Al centre es duen a terme les activitats terapèutiques de taller de memòria, 
psicomotricitat, activitats amb grup reduït (a les 11h i a les 12h), etc. 
 
S’explica que mensualment, en grup de tarda es fan taller de cuina. I també algunes 
sortides. I que està previst que aquesta tarda facin un pastis.  
I que també s’ha fet alguns intercanvis amb el SIS Kabila, incorporant així activitats 
intergeneracionals en el grup de tarda.  
 
A la tardor es va fer la 3a edició del CulturaMENT, com a novetat es va continuar amb  
sessions de seguiment mensuals el primer trimestre del 2025.  Una usuària comenta 
que és una activitat molt divertida. 
Es duen a terme trobades amb les escoles, i amb l’escola bressol. Una usuària comenta 
que la setmana passada es van divertir jugant al parxís amb els infants. 
  
Es disposa d’una graella on hi ha anotat la planificació de les activitats de participació 
comunitària. Per exemple: la mona, la crema de Sant Josep, activitats amb infants, ... 
Una usuària comenta que la mona va ser molt bona.  
 
La propera activitat serà el dijous 5 de juny, que es farà la celebració del 17è aniversari. 
I vindran a actuar els Jubi’s i s’ha convidat a les persones de la residència. I serà també 
una activitat oberta a tothom.  
 
 
 
4.-  Resultats enquesta de satisfacció (novembre 2024). 
S’explica que cada any el novembre es passen enquestes de satisfacció a les persones 
usuàries i les seves famílies, per valorar la satisfacció amb el centre i fer propostes de 
millora.  
En termes generals, els resultats van ser similars als d’anys anteriors (personal, 
activitats, valoració general, etc.).  
 
En relació als equipaments, va tornar a sortir les dificultats que tenen les famílies per 
aparcar davant del centre, la rampa d’accés, la reixa d’entrada.  
L’alcalde explica la dificultat per solucionar aquesta problemàtica degut a que no es 
disposa de policia local.  
També va sortir el tema del càtering, que ja s’ha parlat en anteriors edicions i que seria 
més adequat línia calenta.  
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L’alcalde explica que s’ha començat a parlar amb al càtering d’una proposta de cuina 
centralitzada per distribuir al Lluçanès.  
La regidora explica que s’està pendent de la proposta que facin de la Rosada de Cal 
Janet, una vegada hagin obert però que segueixen en obres.  
  
 
5.-Preus 2025 
El gener 2025 hi va haver un increment del 5€ dels preus. Per mitja plaça va suposar un 
increment d’aproximadament 3€ al mes. 
 
6.- Personal 
S’informa que des del mes de març es disposa de servei d’infermeria. 
L’alcalde explica que es va aconseguir un col·laboració entre l’Ajuntament i Departament 
de salut, aconseguint que vinguin infermeres del CAP 1,5h a la setmana i que el 
departament faci una factura a l’Ajuntament. Fins al moment no havia estat possible, i 
aquest any s’ha aconseguit i és molt positiu. 
A les tardes, 2 dies a la setmana, hi ha una alumna de pràctiques (CFGM at. persones 
dependents).   
 
7.- Places actuals 
Es parla de les places actuals del servei. Aquest mes de maig assisteixen al centre 20. 
La capacitat del centre és de 14 places, hi ha persones que assisteixen tots els dies, 
persones algun dia a la setmana en  horari de dia sencer o matí/tarda.  
 
8.- Estat econòmic del servei 
S’expliquen quins han estat els costos i ingressos del centre el 2024. 
 
Les despeses es corresponen als sous de les treballadores (despeses de personal 
138.116€). I neteja I altres despeses com llum, aigua, càtering, materials pels tallers, 
fisioteràpia, ... Amb un total de 177.475€ 

 
I els ingressos son l’aportació de la generalitat, juntament amb l’aportació mensual que 
fan les persones usuàries (20.918€). I que sumen un total de 144.299€ 
 
En total hi ha una diferència de 33.176€, que assumeix l’Ajuntament. 
 
 
9.- Resultats memòria anual funcionament 
Es fa un resum dels resultats de l’any passat.  
Hi varen assistir un total de 29 persones. Més dones (22) que homes (7).  
La mitjana d’edat és de 81 anys.  
Les persones usuàries majoritàriament son de Prats de Lluçanès (19), però també 
algunes d’altres municipis com Olost, Perafita i en menor mesura Sant Boi, Lluçà i St. 
Feliu. 
Durant l’any 8 persones van ser alta, i 7 persones, baixa. 
 
10.- Propostes  
Per aquest any es vol continuar fent activitat significatives per a les persones usuàries. 
Està prevista una nova edició del CulturaMENT, la propera tardor. I reprendre les 
activitats d’intercanvi amb les escoles. 
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Es parla de la instal·lació dels tendals i cancell al pati. I també de la previsió de posar 
prestatgeries per poder ordenar més bé el material de la sala on es fa la psicomotricitat 
i el magatzem.  
 
11.-Dubtes, aclariments i propostes de millora 
Una usuària comenta novament la situació de l’usuari amb transtorns de conducta. 
No es comenten més temes. 
. 

 

Prats de Lluçanès, 21 de maig del 2025 

 

Ha redactat l'acta: Elisabet Torrebadella Escrigas 


